
Zápis z jednání valné hromady spolku Společenstvo Gwintu, z.s.

konané dne 8.9.2024 od 11:30 hod. ve Veselských pískovnách

Schůze byla svolána dne 8.8.2024 statutární radou spolku (Ing. Marian Zdvyhal, Ing. Filip
Hložanka).

Listina přítomných je přílohou č. 1 tohoto zápisu.

Program jednání:

1. Zahájení, určení předsedajícího valné hromady a zapisovatele
2. Schválení změn stanov
3. Souhrn roku, finanční situace a další plány
4. Nadcházející akce a aktivity spolku
5. Zpětná vazba ke statutárním zástupcům
6. Různé
7. Ukončení valné hromady

1. Zahájení, určení předsedajícího valné hromady a zapisovatele
Členové se zapsali do listiny přítomných. Svolavatel sdělil, že počet přítomných řádných
členů činí 18 z 25. Schůze je usnášeníschopná.
Jako předsedající valné hromady a zapisovatel byl navržen Filip Hložanka.

Počet hlasujících:
PRO 18
PROTI 0
ZDRŽEL SE 0

Valná hromada určila jako předsedajícího valné hromady a zapisovatele Filipa Hložanku.

2. Schválení změn stanov
Předsedající předložil návrh na změnu stanov spolku, které byly všem členům valné hromady
předloženy dříve a prezentovány na zasedání. Primárně se jedná o změnu přístupu k
evidenci členů, doplnění o zpracování informací o členech, změnu pravidelnosti zasedání
výkonného výboru, doplňku o schvalování výdajů výkonným výborem a specifikaci hodnoty
členských příspěvků.

Počet hlasujících:
PRO 18
PROTI 0
ZDRŽEL SE 0

Valná hromada schválila změnu stanov. Nové znění stanov je přílohou č. 2 tohoto zápisu.



3. Souhrn roku, finanční situace a další plány
Souhrn roku byl ve větším rozsahu popsán na narozeninách SG&CM. Spolek v tuto chvíli má
400 členů, účastnil se 8 conů, vyrobil a rozdal více než 300 balíčků karet a 250 triček. Máme
640 sledujících na Instagramu a 550 na Facebooku. Statisky z webu jsou níže:

Spuštěny webovky, aplikace “Gwintulačka” na pomoc při hře (Google Play + web), komunitní
centrum na webu, v plánu webová verze SG Gwintu.

Finance od minulé VH (3.9.2023):

- Celkové příjmy 448 000 Kč, výdaje 380 000 Kč.
- Příjmy z valné většiny podpora první kampaně.
- Výdaje:

- 230 000 Kč odměny za podporu (karty a trička)
- 23 000 odměny pomocníkům
- 18 000 Kč playmaty
- okolo 50 000 Kč dotisky, opravy, v2.2 a Zaklínači
- asi 25 000 Kč náklady na narozeniny
- 42 000 Kč obaly na karty

Plánované příjmy - primárně opět kampaň podpory, ideálně 2 ročně. Je celá řada možného
merchandisingu o který by byl zájem i mimo SG Gwint.

- Marzi navrhuje udělat na konec roku menší kampaň, jen např. minci na rozhodnutí
kdo začíná v gwintu nebo kostku na výběr frakce

- Další možnosti jsou návrhy triček, nášivek, tašek, hrnků, podtácků…
- trička NC nepamatuju, PC bych dal okolo 600 Kč
- látková taška NC cca 300 Kč, PC 400 Kč
- nášivky/nažehlovačky NC 75 Kč, PC 150 Kč
- další možnosti Laniga
- pískované sklenice a půllitry - Zlín

Plánované výdaje

- v2.3 karet - odhad 10 000 Kč.
- odměny pomocníkům - odhad 15 000 Kč.
- náklady na SG&CM 2. narozeniny - 25 000 Kč
- náklady na Karbanec II
- náklady na odměny za odporu

Poznámka VV: Mělo by se více pracovat na sponzoringu a spolupráci s partnery -
Loremasters, Laniga, Lirael, “slečna s komixy”, Imago, Drakkaria, …



Předsedající vyvolal hlasování o schválení finančního stavu spolku a plánu na nadcházející
rok

Počet hlasujících:
PRO 15
PROTI 0
ZDRŽEL SE 2

4. Nadcházející akce a aktivity spolku
Plánovaná účast na akcích:

- Podle konání zopakování účasti na úspěšných minulých - Ostrakon, PevnostCon (asi
ne kvůli termínu), DEKL-CON, BOok!Con, CO.CON, akce Con Morhen.

- Předsedající požádal přítomné o případné doplnění o další akce, které se budou
konat v jejich okolí.

Interní aktivity spolku:

- Velký úspěch Gwintenburku, optimálně něco obdobného za každou klubovnu -
mimoklubovní aktivity jako kulečník, bowling, escape room, airsoft, výlety na památky,
čundry, voda, DnD, barvení figurek, oslavy pohanských svátků, kino, atd. Spolek se
pokusí podpořit, jak organizačně, tak finančně dle možností + pomoc s odměnami za
aktivity nebo účast, optimálně sběratelky SG Gwintu.

- Termín Karbance II a časový rozsah klubovních kol
- 16 postupujících

- jedna z možností: 12 kluboven + výherci menších turnajů
(Gwintenburk, BOOZT, PSGGL, Písky, Jihočeská liga)

- předkolo leden až duben
- finále na CM

- Předběžný termín 2. narozenin SG&CM opět začátkem srpna (prvotní návrh v sobotu,
2.8.2025)

- místní SG Gwintové ligy
- BOOZT - moravská liga (Brno, Ostrava, Olomouc, Zlín, Třebíč)

- Brno navrhuje na první turnaj 22.11.2024
- PSGGL - Pražská SG Gwintová liga
- Jihočeská SG Gwintová liga - Tábor, České Budějovice, po založení Písek,

možná Plzeň
- stejný systém jako BOOZT

- Tábor - Gwintenburk II - 22.-24.8.2025
- Ostrava - Bellteyn - 30.4.-1.5.2025 jako předvoj Con Morhenu, domluvit se s Vojtou
- Plzeň - výlet na Trosky - neví se datum
- Ostrava - pochod v rámci KCD2 až po jeho vydání (odhad duben 2025)



5. Zpětná vazba ke statutárním zástupcům spolku

- Brno: Pedro - založit spořicí účet a finančně s ním operovat
- předsedající slíbil jeho založení a užívání

- Třebíc: Vendy - rozhodnutí o přesunutí aktivit / delegování na další lidi, jelikož
statutárové jsou zahlcení

- statutárové se budou snažit aktivity delegovat, nicméně často se jedná o věci,
u kterých je to organizačně / správně náročné. Už teď se snažíme delegovat
práci se sociálními sítěmi, aktualizace webových stránek a organizování
veškerých aktivit které se netýkají celého spolku (účasti na conech, menší
interní akce spolku). Potenciálně bychom uvítali člověka na komunikaci s
partnery.

- Tábor: Helča - samostatnost v rámci organizování věcí a turnajů
- Odpověď od Marziho: “nekdy udelam nejaky rozhodnuti, se kterym nemusite

souhlasit, ale je podle me lepsi predejit potencialnimu problemu, nez vas v
tom nechat vykoupat.. nekdy muze jit o blbosti, nekdy neco vetsiho. Urcite nez
abyste se dostali do stavu "to se na to radsi vyseru" mi to vsechno nasypte
nahlavu, at to vylepsime a jste spokojeni. Jsem tu pro vas, ne proti vam”

6. Různé

- Sběratelky
- klubovní odloženy o půl roku, výtisk společně s v2.3, se kterým se počítá

někdy v polovině roku 2025.
- na klubovnu spadá jedna sběratelka, nicméně je možné udělat více sběratelek

zaráz u karet které mají pevné pouto nebo nástup (standardně stejné nebo
podobné karty s více obrázky).

- Triss a Yennefer můžou mít 6 různých cosplayerů - na každou frakci jednu
- Plánované založení klubovny v Písku

- máme potenciální vedoucí klubovny a středověkou krčmu, nyní se dávají
dohromady členové a plánuje se první sraz. Pokud budou srazy úspěšné,
počítá se s oficiálním založením na zasedání výkonného výboru

- Ostrava: dotaz ohledně řešení financí na menší akce klubovny
- Pokud si řeší finance interně (vedoucí klubovny - členové), není potřeba řešit

se statutárními zástupci
- Praha: cosplayeři, kteří jsou na kartách, nedostali svoje karty

- je potřeba pořešit, toto je chyba statutárních zástupců a pokusí se karty ke
cosplayerům dostat

- Olomouc - Miloš: instagramové stránky pro jednotlivé klubovny, jak to nedávno
udělala Praha

- spolek s tím nemá problém, pod podmínkou diskutování designů využívajících
grafiky spolku a závazku aktivity stránek. Statutárové připraví na Google
Disku sekci s grafikami a fonty k využití na vlastních instagramových profilech
kluboven.

- Zlín - Zuzka: skupiny kluboven na Facebooku by měly být veřejné
- Facebook bohužel neumožňuje zveřejnění skupiny, která byla založena jako

soukromá. Jedinou možností je založení nové skupiny a pokusu o
přemigrování členů tam, nicméně to vytvoří mnoho komplikací jak v
odkazování, tak ve ztrátě členů.

- Třebíč - Vendy: využití placené reklamy pro dosah kluboven, obzvlášť pro menší
- Nevíme, jestli je možné dělat reklamu pro skupiny a ne jen “stránky”. Obzvlášt

v situaci, kde jsou skupiny soukromé. Pokusíme se to nějak pořešit.



7. Ukončení valné hromady
Předsedající poděkoval všem za účast a ukončil jednání valné hromady.

Za přítomné podepisuje:

……………………………………………..

Filip Hložanka
místopředseda spolku


